



2021年8月11日

敬致：全体家长及学生

线上考试通告

您好！由于国内新冠病毒疫情仍然严峻，檳城正在第二阶段复苏管制令的阶段，所以学生依旧居家上网课。为了测试学生在网课期间对课程的掌握程度，校方将于2021年8月20日至30日进行高中线上考试，而初中线上考试将于2021年8月23日至27日进行，详情如下，敬请参阅：

A. 线上考试器材设备要求

学生需自备手提电脑或桌面电脑进行线上评估。学生必须使用手机架子架起手机，必须清楚照到电脑屏幕和桌面。校方也要求学生在线上考试期间全程打开摄像镜头 (Webcam) 和麦克风，也要确保家里的网线良好。

B. 线上考试细则

有关线上考试的详细时间表和其他详情，请同学们在8月12日(星期四)通过本校的官方网页 <http://www.hchs.edu.my/> 及面子书网页 <https://www.facebook.com/hanchianghighschool> 查询。

C. 遵守线上考试规则

1. 请按照校方规定的考试时间和方式进行答题及提交试卷。
2. 进行线上考试时，学生必须全程打开摄像镜头及麦克风，专心考试，期间不得进行其活动。
3. 严禁使用任何软件或应用程序寻找、传递试题信息，与人交流、讨论、核对试题、浏览其他网页、答案。
4. 校方也禁止学生查阅任何文字资料和使用与考试无关的物品。
5. 严禁提供自己的账号予他人，由他人代替考试。
6. 考试期间如有任何形式的作弊或协助作弊者，将被记大过。
7. 如果被发现违反考试规则，该名學生将被记大过。

敬请留意，本校在线上考试进行期间，线上联课活动(24/8及26/8)将暂停。请同学们做好准备，勤于温习，以应付线上考试。至于回复实体课的通知，则需要待教育部进一步的宣布。

敬请垂注，感谢配合！


KUNG BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校长



11 August 2021

To: All Parents and Students

Notice of Online Examination

Greetings. Due to the tough environment as a result of the COVID-19 pandemic which has yet to be resolved and Penang is currently under Phase 2 of the National Recovery Plan (NRP), students have to remain at home for online learning. In order to gauge the learning outcome from online lessons, the school will conduct an Online Examination for **Senior form students from 20 to 30 August** and for **Junior form students from 23 to 27 August, 2021**. Kindly refer to the details of Online Examination as stated below.

A. Devices required for Online Examination

Students are required to prepare a laptop or a desktop for Online Examination. **The school would advise students to use a phone-stand to hold the handphone to focus on their desk and computer screen (the content of the screen must be visible to the invigilator)**. Besides, the school requests students to switch on their Webcam and the Microphone during Online Examination, and also to ensure Internet stability.

B. Online Examination Detailed Information

For the timetable and other information about the Online Examination, kindly refer to our Han Chiang High School Official Page <http://www.hchs.edu.my/> and Official Facebook page <https://www.facebook.com/hanchianghighschool> on 12 August (Thursday).

C. Online Examination Rules and Regulations

1. Students are required to follow the Online Examination timetable to sit for the examination and submit their answers.
2. Students are required to switch on their Webcam and Microphone, to stay focus and not to do other things during the Online Examination.
3. Students are prohibited to use any software or Apps to spread the examination questions, interact, discuss, engage in any exchange of the questions or browse the webpage to look for answers.
4. Students are not allowed to check any information or use any material which is not relevant to the examination.
5. Students are not allowed to provide their own account to others or replace others to sit for the examination.
6. Any student who attempts to cheat or is caught cheating during the Online Examination will be given a major demerit.
7. Students who breach these rules and regulations will be given a major demerit.

Kindly take note that all Online Co-curriculum activities (24/8 & 26/8) will be cancelled during the Online Examination. Students are advised to be well-prepared to sit for the examination. Details of school reopening for face-to-face teaching and learning will be announced upon receipt of notice from the Ministry of Education.

We appreciate your cooperation. Thank You.

.....

KUNG BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校长